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Kuntalaisen aloite

Helsingin kaupunginvaltuustolle

Helsingin kaupunki teki vuonna2020 yli 500 miljoonaa euroa ylijäämää. Tämä on huomattava
summa etenkin, koska §seessä oli poikkeuksellinen koronavuosi ja toisaalta siksi, että kaupunki on
tehnyt vastaavan ylijäämän useita kertoja peräjäIkeen.

Mielestäni ei ole hyväksyttävää, että kaupunki tuottaa jatkuvasti tällaisen ylijäämän tilanteessa,
jossa asukkaille tärkeitä korjaustoimia jää tekemättä. Yksi tällainen kaupungille pieni, mutta
kaupunkilaisille suuri asia, ovat Malmin aseman liukuportaat, joiden toistuvia rikkoutumisia ei olla
saatu loppumaan.

Syyksi liukuportaiden toistuviin hajoamisiin on tarjottu sitä, että niiden käyttöolosuhteet ovat
ulkotiloissa vaativat ja laitteistoon kertyvä lika ja jää rikkovat ja jumiuttavat laitteiston toistuvasti.
Koska tätä ongelmaa ei ole saatu kuriin, on päädy§ poistamaan liukuportaat kokonaan aseman
eteläpäädystä ja korvaamaan ne tavallisilla portailla, jotka asemalla on toki jo aiemminkin ollut
käytössä.

Tämä ratkaisu ei kuitenkaan palvele malmilaisia ja muita aseman kautta kulkevia ihmisiä.
Liikuntarajoitteisille ja muuten hankalasti liikkuville pelktin hissin varaan jääminen on huono
ratkaisu ja johtaa tuon hissin vikaantuessa helposti tilanteeseen, jossa asemaa ei voi ollenkaan
käyttää. Siksi ehdotan, että Helsingin kaupunki käytttüsi 500 miljoonan euron ylijääimästä:in 10
miljoonaa Malmin asemalaiturin kattamiseen osittain ja lämmitetyn tuulikaapin luomiseen
molempien liukuponaiden eteen niin, että niiden käyttäminen olisi jatkossakin mahdollista ja
ongelmatilanteet poistuisivat.
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